
Uddrag af mail vedrørende planlægning til flexboliger for Egeris 
Afsender: Anette Strandgaard, Formand Egeris Borgerforening 

Modtager: Kiyanu Naguleswaran, planlægger Ringkøbing-Skjern 

Dato: 12. maj 2024 

 

Så har vi afholdt generalforsamling/orienteringsmøde i Egeris Borgerforening og som aftalt får du her en 
opdatering på, hvad vi kom frem til vedrørende flexboliger i Egeris. 

Fordele og ulemper ved flexboliger blev diskuteret og der var stor opbakning til, at vi arbejder videre med 
muligheden for, at der kan gives tilladelse til flexbolig i Egeris. Som den bymæssige bebyggelse er 
sammensat, giver det god mening, at man kan bruge de mindre boliger til flexbolig. Vi tror, at muligheden 
for flexbolig vil gøre, at man vedligeholder sin bolig for at ”passe på ” den investering man har lavet, og 
dette vil være med til at forskønne byen og fremme salget af boliger generelt.  

Vi håber I vil arbejde hen imod at få sagen politisk igangsat snarest. 
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